
ســـپاهان و پرسپولیس فردا یکی از حســـاس ترین بازی های فصل را برگزار 

خواهنـــد کرد. دو تیمی که در ســـال های اخیر همواره رقابت نزدیکی برای 

قهرمانی داشته اند و این فصل هم این روند را ادامه داده اند. حسین چرخابی 

که از پیشکسوتان فوتبال اصفهان است و حتی سابقه مربیگری در تیم سپاهان 

را برعهده داشته در گفت وگو با »فرهیختگان« دو تیم مدعی قهرمانی را مورد 

بررسی قرار داده که در ادامه صحبت های او را از نظر می گذرانید. 

  امیدوارم همانی شود که انتظار دارم
چرخابی در ابتدا با اشـــاره به دیدار های هفته های اخیر سپاهان و پرسپولیس 

در لیگ گفت: »بازی آخر دو تیم را دیدم. سپاهان در بازی با مس رفسنجان 

یکی از بهترین بازی های خود را به نمایش گذاشـــت و توانست نتیجه خیلی 

خوبی هم کســـب کند. در انزلی هم پرسپولیس یک نیمه خیلی بد را داشت 

اما در نیمه دوم بهتر شـــد، با این وجود این ملوان بود که به گل رســـید. اما 

پرســـپولیس بعد از دریافت گل متحول شد و با یک بازی منطقی و حساب 

شـــده توانست به دو گل برســـد. با این شرایط اگر سپاهان مثل بازی با مس 

رفســـنجان باشد و پرسپولیس هم به مانند همان 30،40 دقیقه آخر بازی با 

 فوتبالی تماشـــایی و بالاتر از سطح فوتبال کشورمان را شاهد 
ً
ملوان، قطعا

خواهیم بود و امیدوارم همانی که انتظار دارم، شود.« 

  پرسپولیس را سال ها به این شکل ندیده بودم
وی بـا تمجیـد از تیـم گاریـدو عنـوان کرد: »اگـر بگویم پرسـپولیس در نیمه 

اول بـازی بـا ملـوان بایـد حداقـل سـه گل دریافـت می کـرد حـرف بیراهـی 

 انتظـار آن بـازی ضعیـف را از پرسـپولیس در این نیمه 
ً
نـزده ام؛ چراکـه واقعـا

نداشـتم. امـا بعـد از دریافـت گل از ملـوان ایـن تیـم بـه یکبـاره در تمامـی 

خطوطـش بـه یـک نظـم خیلـی خـوب رسـید و توانسـت بـا پاس هـای تیز 

و سـرعتی روزنه هـای خوبـی را بـرای ایجـاد موقعیـت و گلزنـی پیـدا کنـد. 

فوتبالـی کـه تیـم گاریـدو در ایـن 30 دقیقـه ارائـه داد را سـال ها بـود کـه از 

پرسـپولیس ندیـده بـودم. سـرعت بـازی ایـن تیـم عالی بـود، به شـکلی که 

تـوپ را در همـه خطـوط بـه حرکـت درآورده و کاری کردنـد کـه ملـوان بـه 

نوعـی تحت تأثیـر بـازی خوبشـان قرار گرفت. این شـکل بازی پرسـپولیس 

می توانـد هـر حریفـی را از پـا دربیـاورد و اگـر قـرار باشـد آن هـا فـردا هم به 

 سـپاهان روز بسـیار سـختی در انتظارش است.« 
ً
این شـکل بازی کنند قطعا

  کارترون تغییرات مثبتی ایجاد کرد
کارشناس فوتبال کشورمان در ادامه با اشاره به تأثیر کارترون در سپاهان نیز 

خاطرنشـــان کرد: »مهم ترین تغییری که کارترون در سپاهان ایجاد کرده این 

است که دو مدافع وسط تیمش را شناخته و از زوج دانشگر و حزباوی استفاده 

می کند که خیلی خوب جواب داده است. در سمت چپ و راست دفاع زیاد 

جابه جایی ایجاد نمی کند. زمان مورایس سپاهان از همان 15 دقیقه نخست 

سعی می کرد روی دروازه حریف پرس سنگین ایجاد کند و خواسته اش این 

بود که ســـپاهان فقط حمله کند اما کارترون را با این تفکر نمی بینیم. او در 

15 دقیقه اول توپ را به حریفش می دهد تا بهتر بتواند آن ها را ارزیابی کند. 

در ادامه کم کم به حریف فشار می آورد و بعد از رسیدن به گل هم بی محابا 

حمله نمی کند بلکه سعی می کند توپ را به حریف داده و روی ضدحملات 

خطرساز شـــود. اتفاقی که در بازی با مس رفسنجان رخ داد و توانست دو 

گل روی ضدحمله به این تیم بزند. کارترون با این شـــیوه و تفکر موفق تر از 

مورایس تا اینجای کار عمل کرده اما هنوز نمی توان در مورد او و تیمش نظر 

نهایی را داد. به نظرم عیار این مربی و تیمش مقابل پرسپولیس و بازی بعد با 

گل گهر و حتی هفته پایانی نیم فصل مقابل استقلال مشخص خواهد شد.«

  گاریدو به فلسفه قبل برگشت
چرخابی در واکنش به این ســـؤال که آیا گاریدو توانسته مسیر مربیان موفق 

این تیم ازجمله برانکو، گل محمدی و اوســـمار را ادامه دهد یا نه؟ تصریح 

کرد: »واقعیت امر این است که فلسفه پرسپولیس با آمدن برانکو دچار تحول 

شـــد. فلسفه او این بود که تیمش با حوصله زیاد، پاس های کوتاه و باهدف 

بتواند به شـــکل های مختلف حریفانش را تحت فشار قرار داده و درنهایت 

به گل برســـد. این فلســـفه خیلی خوب در پرسپولیس پیاده شد و این تیم را 

تبدیل به یک تیم پرقدرت در آســـیا کرد. یحیی گل محمدی سعی نکرد این 

فلســـفه را تغییر دهد بلکه ادامه دهنـــده راه برانکو بود و به این خاطر او هم 

قهرمانی های زیادی را به دست آورد. اوسمار در نیم فصل گذشته همین روند 

را ادامه داد و به هر دلیل از پرســـپولیس جدا شـــد. به نظرم گاریدو از همان 

ابتدا خواســـت که سبک بازی پرسپولیس را تغییر دهد و روی بردن توپ به 

کناره ها و ارسال ها اصرار زیادی داشت 

اما به آنچه می خواست نرسید. به 

نظرم او باید ابزار این کار را داشته 

باشد تا بتواند تفکراتش را پیاده 

کند. به خاطر همین احساس 

می کنم پرسپولیس کم کم دارد 

به فلسفه قبل خود برمی گردد. 

حداقل نمایش 30 دقیقه طوفانی که من از پرسپولیس در بازی با ملوان دیدم 

نشـــأت گرفته از همان فلسفه برانکویی بود. به هر حال بازیکنان پرسپولیس 

نشـــان داده اند که با بازی مالکانه، بردن توپ به عرض و عمق و در مواقعی 

 بخواهند از کناره ها حریف خود 
ً
کناره ها راحت تر کار می کنند تا اینکه صرفا

را تحت فشار قرار دهند.« 

  نیمکت سپاهان قوی تر از پرسپولیس است
وی در ارزیابی پایانی اش از بازی فردا اظهار داشـــت: »همان طور که گفتم 

اگر پرسپولیس روز خوبش باشد به مراتب تیمی بهتر از سپاهان است اما اگر 

مثل دیدار های قبل از بازی با ملوان ظاهر شود کارش سخت می شود. البته به 

شرطی که سپاهان هم مثل بازی آخرش ظاهر شود. مسئله مهم دیگر اینکه 

اگر نتیجه بازی را قرار باشـــد بازیکنان تعویضی رقم بزنند، دست کارترون 

برای تغییر تاکتیک و تغییر روند بازی بازتر اســـت، از این جهت که سپاهان 

نیمکت بهتری دارد. به جرئت می توانم بگویم که سپاهان راحت دو تیم 11 

نفره خیلی خوب در اختیار دارد. از همه این ها مهم تر این اســـت که دو تیم 

فوتبالی را که باید، به نمایش بگذارند و خوش به حال آن هایی که این بازی 

را به عنوان یک تماشاگر و نه طرفدار می بینند و می توانند از آن لذت ببرند.« 

  چمن نقش جهان عالی است
چرخابی در خاتمه با بیان اینکه از وضعیت چمن ورزشگاه نقش جهان مطلع 

است، گفت: »اطمینان می دهم دو تیم روی یک چمن عالی فوتبال 

بازی خواهنـــد کرد؛ چراکه خوب 

می دانم روی بهبود چمن این 

ورزشگاه چقدر حساسیت 

وجود داشت و درنهایت هم 

از خارج کشور چمن 

وارد کردند.« 

حسین چرخابی در گفت وگو با »فرهیختگان«: پرسپولیس برابر ملوان 30 دقیقه فوق العاده بود

کارترونراموفقترازمورایسمیبینم
 گاریدو برای تغییر سبک بازی تیمش نیاز به ابزار دارد        نیمکت سپاهان قوی تر است
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دوری 4 هفته ای امیری از میادین

فشاربیشازحدبهستاره36ساله
ــن  ــی از تأثیرگذارتری ــا ســپاهان یک ــازی ب پرســپولیس در آســتانه ب

مهره هــای خــود را به دلیــل مصدومیــت از دســت داد. امیــری 

درحالــی بــا کشــیدگی ربــاط داخلــی مواجــه شــده کــه از ابتــدای 

ــر،  ــگ برت ــپولیس در لی ــای پرس ــه بازی ه ــون در هم ــل تاکن فص

جــام حذفــی و لیــگ نخبــگان آســیا بــه میــدان رفتــه اســت. درواقــع 

اصلی تریــن دلیــل مصدومیــت کاپیتــان دوم سرخپوشــان به خاطــر 

فشــار بیــش از حــدی اســت کــه او بــه خــودش وارد کــرده و حــالا 

ــرار  ــود ق ــای خ ــی را در برنامه ه ــه فیزیوتراپ ــل 4 هفت ــد حداق بای

دهــد. امیــری در دقایــق پایانــی بــازی بــا ملــوان در پایــش احســاس 

ــار  ــش دچ ــود رباط ــخص می ش ــد از ام آرآی مش ــد و بع درد می کن

کشــیدگی شــده و نیــاز بــه چنــد هفتــه فیزیوتراپــی دارد. ایــن اتفــاق 

بیشــتر از همــه گاریــدو را ناراحــت کــرد، از ایــن جهت کــه این مربی 

روی ایــن بازیکــن تیمــش نــه فقــط در بازی هــا، بلکــه در رختکــن 

هــم حســاب کــرده بــود. کاپیتــان دوم سرخپوشــان در هفتــه گذشــته 

تــلاش زیــادی کــرده بــود تــا فضــای ملتهــب رختکــن تیمــش را آرام 

کــرده و بیــن بازیکنــان اتحــاد و یکدلــی ایجــاد کنــد. امیــری 4 بازی 

آینــده تیمــش بــا تیم هــای ســپاهان، مــس رفســنجان، خیبــر و هوادار 

را از دســت داد. جالــب اینکــه او فرصــت تقابــل بــا بــرادرش فریــد 

کــه در تیــم خیبــر بــازی می کنــد را نیــز پیــدا نخواهــد کــرد. ناگفتــه 

نمانــد لــوکاس ژوائــو رونــد درمانــی اش خیلــی خــوب طــی شــد و 

از روز گذشــته بعــد از انجــام تســت های لازم بــه تمریــن گروهــی 

سرخپوشــان برگشــت امــا خیلــی بعیــد اســت شــانس بــازی مقابــل 

ســپاهان را داشــته باشــد؛ چراکــه حداقــل یــک هفتــه از تمرینــات 

پرفشــار دور بــوده اســت. میــلاد ســرلک و امید عالیشــاه هــم غایبان 

دیگــر پرســپولیس در بــازی فــردا هســتند. 

 موسیمانه جدال لفظی 
با یکی از عوامل ورزشگاه را جمع کرد

پیتسو،ساپینتونشد
روز گذشـته انتشـار فیلمی از پیتسـو موسـیمانه، سـرمربی استقلال 

کـه در جریـان بـازی برابـر مـس کرمـان در شـهرقدس بـا یکـی از 

اعضـای کادر امـداد پزشـکی ورزشـگاه درگیـر لفظـی پیـدا کـرده 

بـود، حاشـیه هایی را بـرای ایـن مربـی به وجود آورده اسـت. در این 

ویدئو، موسـیمانه با عصبانیت نسـبت به رفتار این فرد واکنش نشـان 

کیـد دارند کـه نباید این  می دهـد، امـا منابـع نزدیـک بـه باشـگاه تأ

گاه در اسـتقلال  مربـی را تنهـا بـا یک فیلـم قضاوت کرد! یک منبع آ

در ایـن خصـوص بـه »فرهیختـگان« گفـت: »موسـیمانه تعصـب 

زیـادی بـه اسـتقلال دارد. او بـه دلیـل حرف ها و حـرکات مکرر این 

فـرد در کنـار زمیـن پـس از هـر حملـه تیم مـس، از کـوره در رفت. 

امـا رفتـار موسـیمانه نشـان دهنده حساسـیت او بـه نظـم و موفقیت 

تیـم اسـت، نـه چیـز دیگـر.« با وجـود این حواشـی، موسـیمانه در 

نشسـت خبـری بـا خونسـردی و حرفه ای گـری تـلاش کـرد از ایـن 

ماجرا عبور کند. شـواهد حکایت از آن داشـت که او حتی در حین 

بـازی درخواسـت کـرد ایـن فرد دیگـر کنار نیمکت حضور نداشـته 

 نیـز ایـن درخواسـت اجابـت شـد. از سـوی دیگر این 
ً
باشـد و فـورا

روزهـا صحبـت از تمدیـد قـرارداد آبی هـا بـا موسـیمانه نیـز مطرح 

شـده اسـت و پـس از ابـراز رضایـت هـواداران ایـن تیـم از عملکرد 

سـرمربی اهل آفریقای جنوبی، خبرهایی مبنی بر شـروع مذاکرات 

بـرای تمدیـد قـرارداد بـا او مطـرح شـده اسـت. در این شـرایط باید 

دیـد چقـدر ایـن اخبـار بـه واقعیـت نزدیـک اسـت و آیـا مذاکرات 

احتمالـی بـه نتیجـه خواهـد رسـید یا نه.
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محسن محمدســـیفی، کاپیتان تیم ملی ووشو کشورمان در سال های 

اخیر و پس از طی  یک مســـیر پرافتخار در ووشو، وارد مسابقات قفس 

و MMA شده اســـت تا در این رشته نیز شانس خود را امتحان کند. 

محمدسیفی پس از حضور در سازمان BRAVE و کسب چهار پیروزی، 

در ماه های گذشته با سازمان PFL قرارداد همکاری امضا کرد. فصل 

 PFL جدید حضور محمدسیفی در مسابقات قفس نیز در رقابت های

رقم خورد که او در وزن 70 کیلوگرم این لیگ پس از انجام سه مسابقه 

یافت نخستین کمربند خود در رشته  موفق به کسب عنوان قهرمانی و در

MMA شـــد. محمدسیفی پس از کسب سه مدال طلا و یک نقره در 

بازی های آسیایی و 5 مدال طلای ووشو قهرمانی جهان، حالا کمربند 

سازمان PFL در رشته MMA را نیز در کارنامه افتخارات خود دارد.

محسن محمدسیفی در 35سالگی همچنان انگیزه های بسیاری دارد و 

قصد دارد علاوه بر حضور در مسابقات جهانی و جام جهانی ووشو، در 

بازی های آسیایی 2026 ناگویا نیز برای پنجمین بار به میدان برود و با 

ین ورزشکار  کسب چهارمین مدال طلا، نام خود را به عنوان پرافتخارتر

یخ بازی های آسیایی ثبت کند. سیفی البته در کنار این  کشورمان در تار

رقابت ها همچنان قصد دارد در MMA نیز تجربیات بیشـــتری کسب 

کند. کاپیتان تیم ملی ووشـــو در گفت وگو با »فرهیختگان« از کسب 

یافت جایزه صد هزار  نخستین کمربند خود در رقابت های MMA، در

دلاری و برنامه های آینده اش صحبت کرد که در ادامه از نظر می گذرانید.

حضور شـــما در سازمان PFL با اتفاقات خوبی همراه شد و نخستین 

کمربند خود را کسب کردید؟

 MMA ابتدا باید از ویسام، مدیر برنامه هایم، تشکر کنم که خیلی در مسیر

به من کمک کرد. اولین ورود من به ســـازمان معتبر BRAVE بود که جزو 

سازمان های معتبر دنیا است و ورود به آن سخت است. خیلی از ورزشکاران 

مطرح دوست دارند در این سازمان ورود کنند، اما نمی توانند. چهار مبارزه 

آنجا دادم که در ســـه مبارزه با ناک اوت به پیروزی رســـیدم و شرایط خوبی 

داشتم. بعد از آن مدیر برنامه هایم زحمت کشید و با سازمان PFL که یکی 

دیگر از ســـازمان های معتبر دنیا است، قرارداد بست. در لیگ PFL منا 8 

نفر حضور داشـــتند که 7 ورزشـــکار دیگر غیر از من عرب بودند و من تنها 

ایرانی در وزن 70 کیلوگرم بودم. با تمریناتی که انجام دادم و با شـــرایطی که 

برای خود ایجاد کردم، توانســـتم تک تک مسابقات را ببرم. نخستین حریفم 

را ناک اوت کردم و در دومین رقابت با یک حریف سرســـخت مبارزه داشتم 

که او را نیز شکســـت دادم. در دیدار فینال نیز به مصاف جورج عید که یک 

ووشـــوکار بود، رفتم و توانستم با یک مبارزه حساب شده به پیروزی برسم و 

صاحب کمربند ســـازمان PFL شوم. همانطور که آنجا گفتم، فکر می کنم 

این کمربند هدیه ای از طرف خداوند بابت 20 ســـال تمریناتی که پشت سر 

گذاشـــتم، بود. 20 سالی که در زندگی ورزشی ام هیچ وقت کم نگذاشتم و 

حتی یک جلسه تمرین را کوتاهی نکردم و فکر می کنم این کمربند هدیه این 

20 سال از طرف خداوند بود.

به نظر می رسد پس از برتری در دیدار نیمه نهایی، به یک اطمینان خاطر 

برای کسب کمربند رسیده بودید؟

 بازی نیمه نهایی ام خیلی ســـخت تر بود. با توجه به شناختی که من از 
ً
واقعا

جورج و او از من داشت و رفاقت 15 ساله ای که بین ما بود، ته ذهن جفت مان 

 
ً
 حریف نیمه نهایی ام بســـیار قدرتمند بود و اصلا

ً
یک چیزهایی بود، اما واقعا

 من نیز کم نیاوردم و تا آخرین لحظه جنگیدم و برنده 
ً
کـــم نمی آورد. طبیعتا

این مسابقه شدم.

اگـــر صادقانه بخواهید جواب بدهید؛ اولین کمربند در MMA برای 

شـــما لذت بخش تر بود یا اولین مدال طلا جهان یا بازی های آسیایی 

در رشته ووشو؟

واقعیت دو دنیای متفاوت است، اما ووشو عشق من بوده و هست. مدال طلای 

بازی های آسیایی گوانگجو خیلی از شرایط بد زندگی آن زمانم را تغییر داد. 

از طرفی من آن زمان 21 سالم بود و شرایط زندگی، اقتصادی و اتفاقاتی که 

آن زمان افتاده بود قابل قیاس با این مقطع و کسب این کمربند نیست. در آن 

زمان 21 سالم بود و حالا 35 ساله ام و شرایطم بسیار فرق می کند. لذت آن 

مدال فکر می کنم خیلی متفاوت بود و نمی شود با این کمربند مقایسه کرد. 

طلای بازی های آســـیایی انگار شروع و معرفی محسن محمدسیفی بود و 

 انتهای مسیر اثبات دوباره من بود. کسب این کمربند به 
ً
این کمربند در تقریبا

خصوص بعد از کسب مدال نقره بازی های آسیایی هانگژو که باعث حرف 

و حدیث هایی شـــده بود، دوباره اثباتی برای همه بود که سیفی همچنان در 

شـــرایط خوبی قرار دارد. هیچ وقت در هیچ مقطع زندگی ام کم نگذاشتم و 

هر زمان که بودم تمام تلاشم را کردم و باز هم اگر باشم سخت ترین تلاش ها 

را برای بهترین اتفاق خواهم کرد.

یکی دیگر از اتفاقاتی که همراه با کســـب کمربند سازمان PFL برای 

یافت جایزه صد هزار دلاری مسابقات بود. مبلغی  شما رقم خورد، در

که بدون تعارف برای بســـیاری از ورزشکاران رشته های غیر از فوتبال 

رقم قابل توجهی است.

صد در صد همین طور است. خدا را صد هزار مرتبه شکر وضعیت مالی ام بد 

نیست و از زمانی که جوان تر بودم با همان جوایز بازی های آسیایی گوانگجو، 

اینچئون و جاکارتا و همچنین جوایز مسابقات جهانی، سرمایه گذاری هایی 

انجام دادم، اما بالاخره وقتی چنین مبلغی وارد زندگی شـــما می شود، تأثیر 

خود را خواهد گذاشت. ورزشکاران بیزینس و کار اقتصادی انجام نمی دهند 

و هزینه های آنها دو برابر یک فرد عادی اســـت و این پول می تواند مانند یک 

سرم به زندگی تزریق شود.

ین صحبتی که داشـــتیم، شـــما از حضور قهرمانان مسابقات  در آخر

PFL منـــا در رقابت های قهرمان قهرمانان صحبت کردید که جایزه آن 

یک میلیون دلار اســـت. همچنان برگزاری چنین رویدادی در برنامه 

برگزارکنندگان این مسابقات است؟

بعد از مسابقه، طی صحبتی که با مدیر برنامه هایم داشتم، او عنوان کرد که با 

توجه به کسب کمربند وزن 70 کیلوگرم سازمان PFL منا، مجوز حضور در 

مســـابقات PFL GLOBAL را کسب کردم و قرار است با هفت نفر دیگر 

مانند همین لیگ برای کسب کمربند و جایزه یک میلیون دلاری مبارزه کنیم.

 ســـطح آن رقابت بسیار بالاتر خواهد بود و کسب کمربند آن نیز 
ً
قطعا

سخت تر خواهد شد؟

 همین طـور اسـت و همـه بهترین ها حضـور پیدا می کننـد. رقم جایزه 
ً
قطعـا

 
ً
نیـز 10 برابـر خواهـد شـد؛ چرا که بهترین هـا در آن مسـابقه می دهند. قطعا

مـن نیـز بایـد شـرایط تمرینـی و فنـی خـود را بـه سـطح آن رویـداد برسـانم 

تـا بتوانـم اتفاقـات خوبـی نیـز در آنجـا رقـم بزنـم. البته در حال طی مسـیر 

هسـتم و تمـام تلاشـم را خواهـم کـرد و هـر چقـدر سـخت تر باشـد، لذت 

 اینطور نیسـت که چون مسـابقات سخت تر 
ً
بیشـتری خواهد داشـت و اصلا

 من نیـز باید سـخت تر تلاش کنم 
ً
خواهـد شـد احسـاس تـرس بکنـم. قطعا

و همیـن اتفـاق نیـز خواهـد افتـاد. تک تـک نقـاط ضعف خود را یادداشـت 

کـردم و سـعی خواهـم کـرد نقـاط ضعـف را برطـرف و نقـاط قـوت خـود را 

تقویـت کنـم تـا بـا آمادگـی بیشـتر در آن رویداد حضور داشـته باشـم. هنوز 

هیچ اطلاعاتی در خصوص زمان و مکان آن مسـابقات مشـخص نیسـت، 

 در سـال 2025 خواهد بود.
ً
امـا قطعـا

شما سال ها است که عضو تیم ووشو دانشگاه آزادید و بدون توجه به 

مبلغ قرارداد در کنار این تیم حضور داشتید. در لیگ امسال نیز در کنار 

دانشگاه آزاد خواهید بود؟

همان طور که من را می شناســـید، هیچ وقت برای پول در لیگ ووشو شرکت 

نکردم و همیشه در کنار تیم دانشگاه آزاد بودم. چون دانشجوی دانشگاه آزاد 

بودم، همیشه خود را وابسته به این تیم می دانستم و دوست داشتم کنار دانشگاه 

باشم. واقعیت این است که مینیسک پای چپم پارگی دارد و همین مصدومیت 

در بازی نیمه نهایی اذیتم کرد. این مصدومیت یک ســـال و نیم با من است و 

در این مدت اذیتم کرده است. زانوی من خیلی وضعیت مناسبی ندارد و به 

خاطر همین فکر می کنم در حال حاضر فرصت مغتنمی اســـت که اگر نیاز 

به جراحی داشته باشد، کارهای آن را انجام دهم تا با قدرت دوباره بازگردم.

با توجه به چشـــم انداز شـــما برای حضور در پنجمین دوره بازی های 

آسیایی، فکر می کنم جراحی زانوی پای شما باید انجام شود.

 نیاز اســـت که جراحی کنم. هم برای حضور در بازی های آســـیایی و 
ً
واقعا

هم برای حضور در مســـابقات قفس؛ چرا که این مصدومیت باعث شـــده 

نشســـتن کامل برای من سخت شود و یکسری کارها را نتوانم انجام بدهم. 

 باید جراحی کنم و اگر 
ً
بـــرای حضور در اردوهای تیم ملی با تمام توان حتما

در صحبت با مســـئولان فدراسیون به نتیجه برسم، در اولین فرصت این کار 

را خواهم کرد. اگر جراحی داشته باشم، دیگر امسال امکان همراهی دانشگاه 

آزاد را در لیگ ووشو ندارم.

مدت دوری شما از مسابقات بعد از جراحی چقدر خواهد بود؟

بستگی به نوع جراحی دارد. اگر قسمت پارگی و له شدگی مینیسکم را بردارم، 

خیلی زمان طولانی نیســـت و بعد از دو ماه می توانم تمریناتم را شروع کنم، 

اما اگر نیاز به دوختن مینیســـکم باشد، فکر می کنم سه ماه درگیر این داستان 

خواهم بود. رقابت های جام جهانی ووشو نیز در اردیبهشت ماه برگزار خواهد 

شد که من سهمیه حضور در این رویداد را کسب کردم. اگر زانوی من اجازه 

بدهد، دوست دارم در این مسابقات نیز شرکت کنم.

محمدسیفی در گفت وگو با »فرهیختگان«: همیشه خود را وابسته به دانشگاه آزاد می دانم

کمربندPFLهدیهخداوندبهمنبود
 مینیسک پای من نیاز به جراحی دارد                  جایزه 100هزار دلاری مانند تزریق سرم بود 


